
آرمان ملی: رئیس باشگاه بارسلونا به طور رسمی اعلام کرد سرمربی اسپانیایی این 
تیم برای یک فصل دیگر روی نیمکت کاتالان ها خواهد بود. 

   تغییر تصمیم 
ژاوی چند ماه قبل بعد از حذف آبی اناری ها از جام حذفی اعلام کرد که در پایان 
فصل بارسلونا را ترک خواهد کرد. آبی اناری ها در هفته های اخیر ناامیدکننده ظاهر 
شدند؛ به طوری که هم برابر رئال مادرید شکست خوردند و هم در لیگ قهرمانان اروپا 
کامی در فصل  از صعود به نیمه نهایی بازماندند. پیش بینی می شد ژاوی با توجه به نا
جاری در پایان فصل تیم را ترک کند، اما او در نهایت تصمیم به ماندن گرفت و نظرش 
را تغییر داد. فابریتزیو رومانو، خبرنگار سرشناس ایتالیایی، بعد از جلسه چهارشنبه  
ژاوی با لاپورتا نوشت: ژاوی نظرش را تغییر داد و در بارسلونا باقی خواهد ماند. او بعد 
از نشست اخیرش با لاپورتا تصمیم گرفت با شرایط موجود در بارسلونا کنار بیاید و به 
این ترتیب فصل بعد هم سرمربی تیم خواهد بود. رسانه های اسپانیایی هم اعلام 
کردند قرار است باشگاه بارسلونا در دستیاران ژاوی تغییراتی را به وجود آورد. وضعیت 
ژاوی باعث ایجاد یک بحران داخلی در بارسلونا شده است. هیات مدیره به جدایی او 
در تابستان پیش رو رای داد؛ در حالی که خوان لاپورتا تصمیم گرفت او را تا سال ۲۰۲۵ 
نگه دارد. ژاوی خواستار پرداخت دستمزد سال آخر قراردادش در صورت اخراج شده 
بود. حال با تصمیم تازه، برخی از اعضای هیات مدیره ممکن است در روزهای آینده 
از سمتشان استعفا دهند. به نظر می رسد که بارسلونا در تابستان آبستن حوادث 
که این بارسلونا  زیادی خواهد بود و باید منتظر خریدهای بزرگ برای این تیم بود؛ چرا
توانایی رقابت با رئال مادرید را چه در لالیگا و چه در لیگ قهرمانان اروپا ندارد. بارسلونا 
که شانس قهرمانی در رقابت های لیگ قهرمانان اروپا و جام حذفی اسپانیا را از دست 
داد، در لالیگای اسپانیا هم با توجه به اختلاف 11 امتیازی شان با رئال مادرید، می شود 
گفت که فصل جاری را بدون کسب جام به پایان خواهد برد. ژاوی ماه نوامبر سال ۲۰۲1 
هدایت کاتالان ها را برعهده گرفت و در این مدت موفق شده یک قهرمانی در لالیگا و 

یک قهرمانی در سوپرجام اسپانیا برای آبی و اناری ها کسب کند. 
    نظر رئیس 

خوان لاپورتا در نشست خبری مشترکی که بعدازظهر پنجشنبه با سرمربی 44 ساله 
بارسلونا داشت، گفت: من اعلام می کنم که ژاوی یک فصل دیگر به کارش در بارسا 
ادامه خواهد داد. می دانیم که او پیش از این از رفتنش خبر داده بود، اما طی صحبتی 
که با او داشتیم، قرار شد او این پروژه را ادامه بدهد. ژاوی جاه طلب و پرشور است. 
ما مطمئن هستیم که این بهترین تصمیم است. وی افزود: ژاوی رأی اعتماد همه 
اعضای هیات مدیره باشگاه بارسلونا و همچنین هواداران را دارد. شاید در این فصل 
به آنچه می خواستیم نرسیدیم، اما فکر می کنم چیزهای مثبت زیادی وجود داشته 
که جرقه ای در قلب هواداران روشن کرده است. مطمئن هستم که فصل آینده قویتر 

از همیشه خواهیم بود. 
   صحبت ژاوی 

ژاوی در نشستی خبری با لحنی تند گفت هرگز به دنبال گرفتن غرامت از بارسا نبوده 
است. او عنوان کرد از ماندن در بارسا هیجان زده  است و به بازیکنان هم اعلام کرده 
اعتماد دکو و لاپورتا را دارد و اینکه هیچ تغییری در کادر مربیگری اش ایجاد نخواهد 
شد. ژاوی هرناندس در نشستی خبری گفت: سعی می کنم مختصر بگویم چرا نظرم 
را تغییر دادم. همه احساس من را نسبت به بارسلونا می دانند و همیشه سعی کرده ام 
بهترین کار را برای بارسلونا انجام بدهم. همه ما معتقدیم که این پروژه باید ادامه پیدا 
کند. می بینم که پروژه هنوز تمام نشده و باید ادامه یابد. همیشه سعی می کنم بهترین 

کار را برای باشگاه انجام بدهم و آنها دلیل تغییر تصمیمم هستند. او در 
ادامه گفت: با دکو و هواداران رابطه خوبی داریم. این باعث 

می شود در برخی موارد تجدیدنظر کنیم. معتقدم 
گر برخی از جزئیات را به درستی مدیریت کنیم، به  ا

موفقیت های بزرگ نزدیک تر خواهیم شد. یکی 
از خبرنگاران از ژاوی پرسید که آیا این درست 

گر تیم را ترک می کرد از باشگاه  است که او ا
پاسخ  بارسا  غرامت می گرفت؟ سرمربی 

داد: این درست نیست. همه می دانند 
گر تابستان امسال می رفتم صفر یورو  ا

دریافت می کردم. همیشه گفته ام پول 
باقیمانده از قراردادم برای مربی بعدی 
است. کسانی که این را می نویسند 

قصد دارند به من صدمه بزنند. امروز یکی از فشرده ترین 
تمرین های این فصل را داشتیم و به بازیکنان گفتم که برای 
ماندن هیجان زده ام و به آنها گفتم که اعتماد دکو و لاپورتا را 
دارم. این چیزی است که به آنها گفتم. هیچ تغییری در کادر 

مربیگری من ایجاد نخواهد شد. 
کنش کارلتو     وا

کارلو آنچلوتی سرمربی رئال مادرید در مورد تغییر در 
تصمیم ژاوی و ماندنی شدن او روی نیمکت بارسا گفت: 

»من فکر می کنم که ژاوی کار بزرگی در بارسلونا انجام داده و 
باشگاه را به خوبی می شناسد. از نظر من تصمیم درستی بود 

و باید به تغییر عقیده افراد احترام گذاشت. استعفای او رسمی 
نبود و کتبی نشده بود. خود من هم بارها نظرات و عقایدم را تغییر 

داده ام. این قانونی و مجاز است.«
   خوشحالی کاپیتان 

قرارداد فعلی روبرتو با باشگاه بارسلونا در پایان فصل جاری به اتمام 
می رسد و شایعات زیادی درباره احتمال جدایی یا ادامه حضورش در 

این تیم در فصل آینده در چند ماه اخیر به گوش رسیده است. چند رسانه 
اسپانیایی پیش از این خبر داده بودند که او قصد دارد در پایان فصل جاری 

به عنوان بازیکن آزاد و به صورت رایگان از بارسلونا جدا شود و راهی لیگ فوتبال 
آمریکا شود تا مسیر لیونل مسی و سرخیو بوسکتس را ادامه داده باشد. اما مدیران 

باشگاه بارسلونا در چند هفته اخیر تصمیم گرفتند که پیشنهادی را برای تمدید قرارداد 
کرات برای امضای قرارداد جدید را با او آغاز کنند.  به کاپیتان این تیم ارائه کنند و مذا
هرچند تصمیم ژاوی برای جدایی باعث نگرانی این بازیکن شده بود. پس از جلسه 

مهمی که سرمربی فعلی بارسلونا با مدیران این باشگاه برگزار کرد به صورت رسمی 
اعلام شد که او از تصمیمش برای ترک بارسا در پایان فصل منصرف شده و در 
فصل آینده هم هدایت این تیم را بر عهده خواهد داشت و یک خبر بسیار خوبی 
برای روبرتو است. حالا فابریتزیو رومانو، خبرنگار ایتالیایی، مدعی شده است که 

کرات برای امضای قرارداد جدید با این بازیکن به زودی آغاز خواهد شد، چرا  مذا
که ژاوی معتقد است که او بازیکن بسیار مهمی برای بارسلونا در زمین و در رختکن 

کید دارد.  است و روی حفظ او تا
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برای یک فصل دیگر 

ژاوی- بارسا؛ تمدید شد 

تن هاخ: نشان دادیم که توانایی  
بازگشت داریم

منچستریونایتد در بازی معوقه هفته بیست و 
نهم رقابت های لیگ برتر انگلیس به سختی برابر 
شفیلدیونایتد به پیروزی رسید. برونو فرناندس 
مانع از شکل گیری فاجعه ای دیگر و شاید اخراج 
احتمالی تن هاخ شد. شفیلدیونایتد تا اواسط 
نیمه دوم در تئاتر رویاها از یونایتد با نتیجه ۲ 
بر یک پیش بود اما درخشش فرناندس مانع 
از بروز فاجعه شد و آنها در نهایت با درخشش 
ستاره پرتغالی خود با نتیجه 4 بر ۲ قعرنشین 
لیگ جزیره را شکست دادند تا با توجه به باخت 
نیوکاسل به رتبه ششم برسند و شانس کسب 
سهمیه لیگ اروپا را داشته باشند. به نوشته 
BBC، اریک تن هااخ در نشست خبری بعد 
از بازی گفت: مهم ترین نکته مثبت این بازی 
اینکه نشان دادیم که توانایی بازگشت داریم. 
ما دو بار از حریف خود عقب افتادیم، اما ناامید 
نشدیم و هر دو بار به بازی برگشتیم و در نهایت 

هم توانستیم پیروز شویم.

ویژه

گفتوگو

رقابت استقلال و پرسپولیس بر سر قهرمانی در 
این فصل از لیگ برتر همچنان ادامه دارد. فرشاد 
فلاحت زاده، کارشناس فوتبال کشورمان در این 

خصوص صحبت کرد. 
   نظر شما در خصوص رقابت استقلال و 

پرسپولیس در لیگ برتر چیست؟
 استقلال در صدر جدول است و باید تا پایان 
کوچک ترین  بگیرد.  را  امتیازات  همه  فصل 
لغزشی موقعیت این تیم را به خطر می اندازد. 
اعضای تیم باید نهایت تلاش خود را بکنند 
از طرفی داوری حساس ترین موضوع است. 
خواسته یا ناخواسته داوری ها به ضرر استقلال 
بوده است. از لحاظ روحی روانی روی تیم تأثیر 
گذاشته و از طرفی داوران برای رقیب سنتی امتیاز 
جمع کردند البته نمی گویم به نفع گرفتند ولی 
اشتباهات سهوی آنها به نفع رقیب شده است. 

   استقلال حاشیه هایی نیز داشته و دارد 
و این مساله ممکن است دردسرساز شود!

با همه مسائلی که پیش آمده ولی قهرمانی 
دست استقلال است و اختلافاتی که بین علی 
خطیر و جواد نکونام شکل گرفته مزید بر علت 
شده تا بازیکنان تمرکز همیشگی را نداشته 
باشند. نمونه اش دیدار با شمس آذر که برتری 
۳ بر صفر به خاطر خستگی تیم جای خود را به 
پیروزی ۳ بر ۲ داد. استقلال 1۳ بازیکن دارد و با 
کمبود بازیکن مواجه است. مصدومیت یامگا 
و مهدی پور تا پایان فصل شرایط را سخت تر 
کرده است. دست نکونام برای چیدن ترکیب 
مدنظرش و به خصوص در تعویض ها بسته 
است. بازی ها فرسایشی است و هر چه جلو 
می رویم کارمان سخت تر می شود. بازیکنان 
خسته می شوند و احتمال آسیب دیدگی وجود 
دارد. مصدومیت یامگا و مهدی پور این موضوع 
را ثابت می کند. باید اختلافات کنار گذاشته 
شود و تیم یکدست تر باشد تا منجر به حفظ 
صدر جدول شود و در نهایت استقلال جم را 

بالای سر برد. 
ل با     در مورد بازی هفته آینده استقلا

کتور چه نظری دارید؟ ترا
 یحیی گل محمدی و کادرفنی اش تا روز بازی 
کمتر از یک هفته در تیم هستند و نمی توانند 
تأثیر بسزایی بر تیم داشته باشند. البته این 
که با تغییر و تحول در  موضوع درست است 
ح، تغییرات  کادرفنی تیم و آمدن سرمربی مطر
کتور ایجاد می شود. با این حال  مثبتی در ترا
همه چیز دست استقلال است و می تواند در 
ج از خانه برنده شود. معمولاً  این بازی خار
سرمربی در ابتدای فصل تیمش را می بندد 
و در نقل و انتقالات نیم فصل هم ضعف های 
تیمش را با بازیکنان جدید و خروج مهره هایی 
که نمی خواهد برطرف می کند. شاید خیلی از 
کتور مدنظر گل محمدی نباشند.  بازیکنان ترا
کتور شکننده ظاهر شده و به رغم حمایت  ترا
هوادارانش و کادرفنی جدید، نمی تواند شکست 
ناپذیر باشد و می تواند این حریف را از پیش رو 

برداشت. 

فلاحت زاده: 
کتور  در این فصل ترا

 شکننده ظاهر
 شده است

قهرمانی ایران در انتخابی  
جام جهانی ووشو 

ایسنا: ملی پوشان ایران با کسب ۲۰ مدال 
جام جهانی  انتخابی  رقابت های  مختلف در 
به میزبانی چین قهرمان شدند. رقابت های 
انتخابی جام جهانی ووشو ۲۰۲4 با حضور بیش 
از ۳۰۰ شرکت کننده از ۳۸ کشور جهان به میزبانی 
شهر جیانگ یین در چین آغاز شد و با قهرمانی 
تیم ملی ایران به پایان رسید. ووشوکاران ایرآنکه 
در روز نخست به ۶ طلا، یک نقره و ۳ برنز رسیده 
بودند، در روز دوم نیز به درخشش ادامه دادند 
و با کسب ۷ طلا و 4 نقره دیگر، عنوان قهرمانی را 
از آن خود کردند. کاروان 14 نفره ووشو ایران در 
پایان مسابقات موفق به کسب 1۳ طلا، ۵ نقره 
و ۲ برنز شد و با کسب بیش ترین مدال نسبت به 
سایر کشورها، به مقام قهرمانی و نخست تیمی 
و مجموع دست یافت. چین با ۷ طلا، ۳ نقره و ۳ 
برنز دوم شد و ازبکستان با ۳ طلا، ۸ نقره و ۶ برنز 

در رده سوم ایستاد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: تیم فوتبال فاینورد در دیداری که هافبک ایرانی اش 
در اواخر آن به میدان رفت، موفق به کسب سه امتیاز شد. در 
چارچوب دیدارهای هفته سی  و یکم لیگ دسته اول فوتبال 
هلند، پنجشنبه شب گذشته فاینورد مهمان ایگلز بود و موفق 
شد میزبانش را با نتیجه ۳ بر یک شکست دهد. جفری دی لانگ 
گل به خودی(، ایوانوسک ۳۳ و آیاسه یوئدا ۶9 برای فاینورد  ( ۲۵
گلزنی کردند و تنها گل ایگلز هم در دقیقه 4۵ توسط اولیور اوردسن 
رقم خورد. علیرضا جهانبخش در دقیقه ۸۵ این بازی به میدان 
رفت و جانشین زننده دومین گل تیمش شد. فاینورد با این نتیجه 
۷۵ امتیازی شد و کورسوی امیدش برای رسیدن به آیندهوون 
صدرنشین که ۸4 امتیازی است - در فاصله نتها ۳ هفته به پایان 
گرچه کار جهانبخش و یارانش برای  فصل - را زنده نگه داشت. ا
قهرمانی بسیار سخت است اما آنها از بابت کسب سهمیه لیگ 

قهرمانان اروپا در فصل آینده اطمینان حاصل کرده اند. 

بیــنالمــلل
  سرمربی پیشین رئال مادرید خاطره ای از دوران حضورش 
در رئال مادرید تعریف کرد. ژوزه مورینیو در گفت  وگو با سرویس 
رسانه ای »آمازون پرایم ویدئو« با یادآوری شکست رئال مادریدِ 
تحت هدایتش مقابل بایرن مونیخ در ضربات پنالتی در مرحله 
نیمه نهایی مسابقات قصل 1۲- ۲۰11 لیگ قهرمانان اروپا که 
رؤیای قهرمانی شان در آن فصل را به باد داد، گفت: ما در آن 
مقطع بهترین تیم اروپا بودیم. ما فاتح لالیگا شده بودیم و رکورد 
بیش ترین امتیار و رکورد گلزنی را شکسته بودیم و می توانستیم در 
صورت رسیدن به فینال لیگ قهرمانان به پیروزی برسیم. شکست 

مقابل بایرن در ضربات پنالتی بدترین شب دوران 
مربیگری ام بود. وی افزود: بعد از شکست 
مقابل بایرن مونیخ در حال رانندگی به سمت 
خانه  داشتم گریه می کردم و این تنها باری 

بود که این کار را کردم. کمی بعد ژرژ مندز 
)مدیر برنامه های رونالدو و مورینیو( 

به من زنگ زدم و گفت یک لطفی 
به من کن و برو به خانه کریستیانو 

چون او حالش خیلی بد است. 
من هم در جواب به مندز 

هم  من  که  که  گفتم 
حال خوشی ندارم، 
اما به خودم گفتم که 

را جمع و جور  کن، گریه خودت 
بس است و برو به خانه کریستیانو. 
ما پس از آن شکست نابود شده 

بار دیگر  رئال مادرید  بودیم. 
لیگ  نیمه نهایی  مرحله  در 

قهرمانان اروپا باید به مصاف بایرن مونیخ 
برود. دو تیم در تاریخ 11 اردیبهشت در بازی 

رفت و در ورزشگاه آلیانتس آره نا به مصاف 
هم خواهند رفت که بر اساس گزارش روزنامه 
کیپ«، کلمنت تورپین از فرانسه  فرانسوی »ا

قضاوت این بازی را برعهده خواهد داشت. 

کرم عفیف، شما همه!  حزباوی: من و ا

شکست تمام کمانداران ریکرو ایران در دور حذفی

مراغه چیان: پرسپولیس تنها رقیب استقلال است 

محمدامین حزباوی، مدافع دهه هشتادی 
که حالا در السد  و ملی پوش فوتبال ایران 
قطر بازی می کند، موفق شد اولین قهرمانی 
پرافتخار  تیم  این  با  را  خودش  باشگاهی 
قطری جشن بگیرد. محمدامین حزباوی در 
فصل گذشته پس از آنکه توانست خود را به 
جواد نکونام اثبات کند به ترکیب تیم فوتبال 
فولاد خوزستان راه پیدا کرد و پس از حضور 
موفقیت آمیز در این تیم در جام باشگاه های 
آسیا هم به میدان رفت و مقابل تیم هایی مثل 
الهلال و الفیصلی اردن بازی کرد و توانست 
خوش بدرخشد و مورد توجه تیم السد قطر 

قرار بگیرد. درخشش حزباوی در فولاد موجب 
شد او مورد توجه امیر قلعه نویی هم قرار بگیرد 
و فروردین 14۰۲ به اردوی آماده سازی تیم ملی 
دعوت شد. او البته در دو بازی تدارکاتی با 
روسیه و کنیا با وجود دعوت به تیم ملی در 
لیست بازیکنان حضور نداشت. درخشش 
که  حزباوی در تیم فولاد تا آنجا پیش رفت 
شایعه پیشنهاد کارلوس کی روش به این بازیکن 
برای پذیرش تابعیت قطر هم مطرح شد، اما او 
ترجیح داد پیراهن تیم ملی ایران را بر تن کند تا 
تمرکز خود را روی این موضوع بگذارد. خرداد 
سال گذشته، موفقیت های پی درپی حزباوی 

در فولاد موجب شد او مورد توجه تیم السد قطر 
قرار بگیرد و با قراردادی ۵ ساله راهی این کشور 
شود و فوتبال خود را در لیگ ستارگان قطر 
ادامه دهد و در کنار بازیکنان مطرحی همچون 
»میگوئل« و »اوتاویو« قرار بگیرد. السد در این 
فصل به لطف حضور »امین حزباوی« توانسته 
است خط دفاع مستحکمی داشته باشد و 
با دریافت تنها 1۷ گل خورده بهترین عملکرد 
دفاعی را در فصل جاری داشته است. حزباوی 
که نخستین فصل حضورش را در السد سپری 
می کند در این فصل در 19 بازی برای تیمش 
به میدان رفته و موفق به ثبت یک گل هم 

شده است. او در رقابت های جام ملت های 
آسیا هم حضور موفقی داشت و در 4 دیدار 
برای تیمش به میدان رفت. حزباوی تنها در 
۲ بازی در ترکیب السد حضور نداشت که یک 
بار در هفته نخست لیگ و یک بار هم در هفته 
دوازدهم که به دلیل دریافت کارت زرد محروم 
بود. او مجموعاً 1۳1۳ دقیقه در لیگ ستارگان 
به میدان رفته است. السد در خط حمله هم 
عملکرد درخشانی داشته است و به لطف 
کرم عفیف توانسته است ۶1 گل به ثمر  حضور ا
برساند که از این حیث هم بهترین عملکرد را در 

فصل جاری داشته است. 

کماندارن ایران نتیجه رقابت خود در مرحله 
شانگهای  جام جهانی  رقابت های  حذفی 
، مسابقات  گذار کردند.  به گزارش مهر را وا
کاپ جهانی در مرحله حذفی  مرحله اول 
کمانداران  در شانگهای چین برگزار شد و 
کشورمان به مصاف رقبای خود رفتند.  فائز 
محمدی در دور نخست مسابقات حذفی به 

مصاف کمانداری از ترکیه رفت و با نتیجه ۶ بر 
صفر به برتری رسید. وی در دور دوم با نتیجه 
۷ بر ۳ مقابل نماینده اندونزی شکست خورد.  
رضا شبانی در مسابقات ریکرو در دور نخست 
از  کمانداری  مصاف  به  حذفی  مسابقات 
اسلوونی رفت و با نتیجه ۶ بر صفر شکست 
خورد.  محمدحسین گلشنی در دور نخست 

مسابقات حذفی به مصاف کمانداری از جزیره 
ویرجین رفت و با نتیجه ۶ بر ۵ به پیروزی 
رسید. وی در دور دوم با نتیجه ۷ بر ۳ مقابل 
کمانداری از فرانسه شکست خورد.  صادق 
اشرفی در مسابقات ریکرو در دور نخست 
از  کمانداری  مصاف  به  حذفی  مسابقات 
آلمان رفت و با نتیجه ۷ بر یک شکست خورد.  

مبینا فلاح در دور نخست مسابقات حذفی به 
مصاف کمانداری از قزاقستان رفت و با نتیجه 
۶ بر 4 به برتری رسید. وی در دور دوم با نتیجه 
۶ بر ۲ مغلوب کمانداری از کره جنوبی شد.  
یسنا پورماهانی در دور نخست مسابقات 
حذفی به مصاف کمانداری از ژاپن رفت و با 

نتیجه ۶ بر صفر شکست خورد. 

سعید مراغه چیان پیشکسوت استقلال گفت: استقلال با 
کتور روحیه مضاعفی برای بازی های بعد خود پیدا  برد برابر ترا

خواهد کرد.
   عملکرد در نیمه دوم فصل 

سعید مراغه چیان در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی 
از عملکرد تیم استقلال در نیم فصل دوم اظهار 
کرد: استقلال تا امروز نتایج خوبی کسب کرده 
است. هرچند نکونام آن بازیکنانی که مدنظرش 

بود را نتوانست جذب کند، اما تیم خوبی 
ساخته و نتایج آن راضی کننده بوده 

است. وی گفت: استقلال چون تنها 
اختلاف  پرسپولیس  با  امتیاز  یک 
که در هر بازی  دارد طبیعی است 
دچار استرس شود. بازی برابر شمس 
آذر نیز تا دقیقه ۸۰ بازی در دست 
استقلال بود و توانست ۳ گل وارد 
دروازه حریف کند اما نمی دانم چرا 

دقایق آخر بازی تیم از هم پاشید و 
کتیک های خود  بازیکنان نتوانستند تا

را به درستی پیاده کنند و در نتیجه ۲ گل 
گر  از شمس آذر دریافت کردند. قطعا ا
بازی تمام نمی شد شاید شرایط به ضرر 

استقلال تمام می شد.
کتور     دیدار با ترا

 ، کتور مراغه چیان با اشاره به بازی بعد استقلال برابر ترا
کتور بازی خوبی ارائه دهد  خاطرنشان کرد: استقلال باید برابر ترا
گر امتیاز از دست بدهد ادامه مسیر  و ۳ امتیاز لازم را کسب کند. ا
برای استقلال با توجه به اینکه تنها یک امتیاز با پرسپولیس 
اختلاف دارد، سخت خواهد شد. این پیشکسوت استقلال 
افزود: درست است که بازیکنان با تعصب بازی می کنند، اما باید 
در آرامش و بدون استرس بازی های آینده را پیش ببرند. ۲ گلی 
که استقلال در دقایق پایانی از شمس آذر خورد به دلیل همین 
استرس و نداشتن تمرکز کافی بود. امیدوارم در بازی های 
گر استقلال ۳ امتیاز را از  آینده این مساله تکرار نشود. ا
کتور بگیرد با روحیه بهتری بازی های بعد را ادامه  ترا
خواهد داد. این پیشکسوت استقلال در پاسخ 
کتور  به این سوال که نتیجه بازی استقلال - ترا
چقدر در سرنوشت قهرمانی استقلال تاثیر خواهد 
داشت؟ اظهار کرد: تا پایان نیم فصل دوم ۶ بازی 
دیگر باقی مانده و این طور نیست که بگوییم برد 
یا باخت این دیدار در سرنوشت قهرمانی استقلال 
تاثیرگذار خواهد بود. رقیب اصلی استقلال در حال 
کنون به  حاضر پرسپولیس است و شرایط هر دو تیم ا
گونه ای است که سعی می کنند امتیاز از دست ندهند 

تا از کورس قهرمانی عقب نیفتند.
   وضعیت پرسپولیس 

مراغه چیان ادامه داد: درست است پرسپولیس 
بازی سختی را برابر سپاهان خواهد داشت و تلاش 

سپاهان بر این است که برنده دیدار باشد، اما استقلال نباید 
تمرکز خود را روی این موضوعات قرار دهد و حواسش به بازی 

های خود باشد تا امتیاز از دست ندهد.
   چالش 

مراغه چیان همچنین در پاسخ به این پرسش که نکونام 
چگونه می تواند چالش خط دفاعی خود را با نبود سیلوا و 
سهرابیان حل کند؟ اظهار کرد: فاصله بین خط دفاع، هافبک و 
فوروارد استقلال باید کم شود، یعنی فاصله ها به حدی کم باشد 
گر توپ گیری از طریق هافبک انجام نشد دفاع به راحتی  که ا
بتواند آن را بگیرد. بعضی وقت ها فاصله بین خط هافبک و دفاع 
زیاد است و این سبب فشار زیاد به خط دفاع می شود. البته 
نکونام این تجربه را دارد که در خط دفاع از چه کسانی استفاده 

کتور بازی خوبی را به نمایش بگذارد. کند تا جلوی ترا
   اختلافات 

کتور قطعا روحیه مضاعفی  وی افزود: استقلال با برد برابر ترا
برای بازی های بعد خود پیدا خواهد کرد و مسیر قهرمانی 
گر درگیری نیز بین مدیریت و کادر فنی  برای او هموار می شود. ا
وجود دارد باید در خارج از تیم حل و فصل شود و به درون تیم 
ج پیدا نکند. بدون شک اختلافات در نتایج تیم استقلال  در
پایان  در  استقلال  این پیشکسوت  بود.  تاثیرگذار خواهد 
گفت: امیدوارم خطیر و نکونام اختلافات را کنار بگذارند و در 
هفته های پایانی با ایجاد فضای آرام و بدون استرس تمرکزشان 
را تنها معطوف قهرمانی استقلال کنند تا دل هواداران شاد 

شود.

 استقلال ۶ بازی حساس 
در ادامه لیگ دارد 

تیم فوتبال استقلال مقابل شمس آذر در حالی به برتری رسید 
که به نظر من شمس آذر تیم جسور و آماده ای بود و پتانسیل این 
را داشت که از نتیجه ۳ بر صفر کامبک بزند. استقلال نمایش 
خوبی داشت و به آن ها تبریک می گویم، اما در دقایق پایانی همه 
ما را ترساند. خدا را شکر که ۳ امتیاز مهم این بازی را کسب 
کتور در هفته بیست  کردیم. دیدار آینده استقلال مقابل ترا
، خواهد بود. همان طور که مشخص  و پنجم لیگ برتر
است بازی در تبریز برگزار می شود و این می تواند کار را 
برای هر تیمی سخت کند. استقلال در همه جای کشور 
گردان نکونام  طرفدار دارد و امیدوارم در بازی آینده شا
کتور شرایط خوبی ندارد و مربی  را تنها نگذارند. اینکه ترا
از دست داده باید بگویم اشتباه محض چرا که این تیم 
فقط با تفکرات مربی در بالای جدول قرار نگرفت بلکه 
تجربه بازیکنان در این امر موثر بود و از این حیث از 
بازیکنان می خواهم که بازی پیش رو را دست کم 
نگیرند. ۶ بازی حساس در ادامه لیگ داریم و هفته 
بیست وپنجم یک هفته مهم در این فصل از مسابقات 
خواهد بود، چرا که سرنوشت قهرمانی را تا حدودی مشخص 
می کند. هم استقلال کار سختی دارد و هم پرسپولیس مقابل 
کتور این  سپاهان. شانس خوب استقلالی ها پیش از مصاف با ترا
است که با استراحت و آمادگی کامل به میدان خواهند رفت و از 
آن طرف پرسپولیس پیش از بازی با سپاهان باید در جام حذفی 
بازی کنند. امیدوارم که بازیکنان فعل خواستن را صرف کنند و 
فقط به فکر قهرمانی باشند و با ایجاد روحیه و انگیزه مضاعف به 
تبریز سفر کنند. در خصوص حسینی نظری ندارم، اما او به عنوان 
بزرگ تر تیم می توانست تصمیم بهتری بگیرد. درخصوص انتقال 
مالکیت استقلال به هلدینگ خلیج فارس، این یک اتفاق مثبت 
در فوتبال کشور و نه فقط برای سرخابی ها بلکه به سود تیم های 
دیگر هم بود. خصوصی شدن سرخابی ها یک اقدام تحسین 
برانگیز از سوی دولت بود. خوشحالم که بالاخره این اتفاق افتاد 
و نکته ای که وجود دارد این است که بخشی از سهام باشگاه به 
گذار می شود.  پیشکسوتانی که برای تیم از جان مایه گذاشتند وا
باشگاه خصوصی شد که مشکلات مالی حل شود و این امر قطعاً 
انجام می شود و امیدوارم که این موضوع باعث شود که بالاخره 
کامی ها در  تیم های ما به کلاس بین المللی نزدیک شوند و این نا
رقابت های برون مرزی نیز پایان بگیرد. استقلال یک تیم مردمی و 
با اصالت است و مالک این باشگاه باید این را به خوبی بداند و ما 
هم در جهت پیشرفت این باشگاه تلاش می کنیم تا علاوه بر تیم 
استقلال، مالک آن را نیز حمایت کنیم تا ان شاءا... به دستاورد های 
مهمی دست پیدا کنیم. مدیریت باشگاه از این زمان باید استفاده 
کند و لیست ورودی و خروجی سرمربی را گرفته و از الان به دنبال 
بازیکنان مدنظر باشند و امیدوارم نام بازیکنان مدنظر در رسانه ها 

پخش نشود تا با خیال راحت باشگاه به کار خود ادامه دهد. 

محمدمومنی
کارشناسفوتبال


